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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
 
Zaaknummer 
 

820053 
 

Datum indiening vragen 
 

maandag 28 april 2025 

Onderwerp Openbare ruimte Leimuiden; Laadpaal bij winkels, Parkeren 
zwembad, Hondenpoep, Bankjes en Dorpsplein 
 

Indiener vragen 
 

CDA - De Rijk - de Jong (Anja) 

Toelichting 
 

Geacht college, 
 
Op dit moment speelt er veel in de openbare ruimte in 
Leimuiden. Mooie en goede zaken, echter ook een aantal 
waarbij we ons afvragen; zijn deze wijzigingen afgestemd met de 
omwonenden en/of de stand van zaken. 
Hierover hebben wij de navolgende vragen; 
 

Vragen 
 

• Elektrische laadpaal bij de winkels. 
 
Onlangs is er direct voor de drogist een laadpaal geplaatst. Dit is een zeer onlogische plek, 
daar bezoekers (kort) een boodschap halen bij de winkels. Men zal de moeite niet nemen om 
de laadkabel aan te sluiten.  
 
Daarnaast wist de drogist (winkel direct achter de laadpaal) van niks en is het ook een 
hindernis voor de langslopende mensen en dan met name met wandelwagens en rollators.  
 
Tot slot; Er zijn al veel te weinig parkeerplaatsen in het centrum van de Leimuiden. Op het 
dorpsplein zijn 2 laadplekken en ook op de parkeerplaats bij de haven is een laadpaal. 
 
Wij hebben hierover de navolgende vragen; 
 

1. Wat is/was de nut en noodzaak voor deze laadpaal?  
Aan deze laadpaal ligt een particuliere aanvraag ten grondslag voor uitbreiding van het aantal 
laadpalen in de omgeving.  E-rijders kunnen een dergelijke aanvraag indienen via 
www.laadpaalnodig.nl. Het gebruik van de reeds aanwezige laadpalen in de omgeving is hoog 
genoeg om een nieuwe laadpaal te plaatsen.  
 

 
2. De laadpaal staat er nu een paar maanden; Wat is het gebruik/verbruik van deze 

laadpaal in deze periode?  

https://www.laadpaalnodig.nl/
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Het verbruik is zeer hoog te noemen. In februari en maart zo'n 700 KwH en in april zelfs 800 
KwH. En dit terwijl er slechts één parkeerplaats is afgekruist op dit moment.   
 

3. Op welke wijze hadden de winkeliers op de hoogte kunnen zijn van het plaatsen van 
deze laadpaal (dit om in overleg te kunnen treden dan wel bezwaar te maken)?  

Op 21 oktober 2024 is het verkeersbesluit gepubliceerd om op deze locatie een laadpaal te 
plaatsen en twee parkeerplaatsen aan te wijzen t.b.v. het laden met elektrische voertuigen. 
Na deze datum heeft een bezwarenperiode van 6 weken gelopen, waar door de winkeliers 
geen gebruik van is gemaakt.  
 

4. Is het mogelijk deze laadpaal te verwijderen en een extra laadpaal op het dorpsplein 
te maken (als de nut en noodzaak er is)? Daar parkeert men langer (eten bij René of 
als omwonende) en is de laadpaal mogelijk van extra waarde.  

Dat is technisch mogelijk, maar dat achten wij onwenselijk om de volgende redenen:  
- De laadpaal wordt zeer goed gebruikt; 
- Dit zou kapitaalvernietiging zijn. Verplaatsen kost de gemeente minimaal 3500 euro; 
- Loopafstand van de aanvrager van de laadpaal wordt groter; 
- De nieuwe procedure zal enkele maanden in beslag nemen;  
- Het streven is een dekkend netwerk zodat ieder huisadres binnen 200 meter loopafstand 

de beschikking heeft over een laadpaal. Deze laadpaal past prima in het dekkende 
netwerk van Leimuiden; 

- Het is vrij 'normaal’ om ook in winkelgebieden laadpalen te plaatsen. Zie ook; Noordplein 
Roelofarendsveen (1), Zuidplein Roelofarendsveen (2), Meerkreuk Oude Wetering (1).  

 
 

• Zwembad “De Kleine Oase” 
 
Het zwembad heeft de gemeenteraadsleden aangeschreven aangezien zij geen antwoord 
krijgen van het college op hun schrijven van 9 januari jl.. Daarnaast maken zij ons met dit 
schrijven duidelijk dat het zwembad steeds meer een regionale functie krijgt en men voor de 
omwonenden de parkeeroverlast minimaal wil laten zijn en vooral de verkeersveiligheid 
rondom het zwembad hoog wil houden/wil verbeteren. 
 
Wij hebben hierover de navolgende vragen; 
 

5. Klopt het gestelde van het zwembad nl. dat het college het bestuur van het zwembad 
geen (schriftelijke) reactie heeft gegeven? 

Dit klopt niet, op 13 februari is er een ambtelijke reactie via de mail gestuurd. De 
contactpersoon van de Kleine Oase heeft daarop gereageerd een reactie van het college van 
B&W te verwachten. Aangezien de vraag beantwoord is en de situatie aangepast, is daar door 
het ambtelijk apparaat verder geen gehoor aan gegeven.  

 
6. Klopt het gestelde van het zwembad dat de bomen reeds gecompenseerd zijn en dat 

het opofferen van een parkeerplek op het parkeerterrein onnodig was?  
Dat klopt niet, er stonden 2 grote bomen op de parkeerplaats. 1 hiervan is teruggekomen op 
de parkeerplaats en de ander is gecompenseerd op terrein zwembad. 
 

7. Zijn er 5 bomen bij het zwembad geplaatst? 
De Kleine Oase heeft de bomen ontvangen en zelf aangeplant. 
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8. Welke mogelijkheden ziet het college om betere parkeergelegenheid te maken nabij 
het zwembad (waarbij wij denken aan het terrein achter het zwembad aan de kant 
van het voormalig busstation.  

Op dit moment ligt er een (bouw)depot / opslag. Bezoekersparkeerplaatsen in combinatie 
met een depot met bijbehorende transporten door zwaar verkeer is niet aan te raden.  

 
 

• Hondenpoep 
 
Het probleem van hondenpoep in Leimuiden blijft onverminderd groot.  
Wij hebben hierover de navolgende vragen; 
 

9. Wat heeft het college ondernomen om de overlast van hondenpoep te verminderen? 
Wij denken hierbij aan meer prullenbakken, vaker de BOA’s inzetten en borden om 
hondenbezitters nog meer (helaas blijft het nodig) te attenderen om de hondenpoep 
op te ruimen. 

De afdeling toezicht en handhaving neemt dit mee in de ronde. Helaas moeten wij de eigenaar op 
heterdaad betrappen als deze de uitwerpselen niet opruimt. Het is voor ons niet mogelijk om hier 
veel inzet op te plegen. Het gaat meer om het gedrag van de eigenaar en deze blijft uiteindelijk 
verantwoordelijk.  

 
• Dorpsplein en bankjes 

 
Er is een heel mooi bankje bij de Haven neergezet waar (heel) veel gebruik van  
gemaakt wordt. Er is een wens voor een 2e bankje. Ook zou het dorpsplein worden 
opgeknapt; hierover zijn gesprekken met de winkeliersvereniging. 
 
Wij hebben hierover de navolgende vragen; 
 

10. Welke mogelijkheden ziet het college om een 2e bankje bij de haven dan wel op het 
dorpsplein te plaatsen, met daarbij de kanttekening dat het plein niet aangetast mag 
worden om evenementen, zoals het Beachvolleybaltoernooi en het Dorpspleinfeest 
te hinderen?  

Vanwege de aanzienlijke kosten van de in 2025 geplaatste picknickset is het op dit moment 
niet mogelijk om een tweede set te realiseren bij de Haven. Indien er volgend jaar nog steeds 
behoefte aan is, zullen we de mogelijkheden opnieuw bekijken. 

 
11. Wat is de stand van zaken rondom het opknappen van het dorpsplein?  

Op dit moment is ons nog niet duidelijk wat (en binnen welke termijn) de verschillend 
eigenaren van de opstallen voor toekomstbeeld hebben voor hun eigendom. Het nu 
opknappen van het dorpsplein kan leiden tot schade aan de openbare ruimte bij toekomstige 
herontwikkeling van de panden. Dit willen we voorkomen. Wij wachten de initiatieven hierin 
even af. 
 

12. Komen er in 2025 meer bankjes in Leimuiden en dan met name langs de Drecht? 
De plaatsing van nieuwe bankjes wordt zorgvuldig overwogen. Hierbij wordt rekening 
gehouden met het netwerk van fiets- en wandelknooppunten. Vriezekoop-Noord is 
onderdeel van het knooppuntennetwerk en hier staan bankjes op 4 verschillende locaties. 
Voor Vriezekoop-Zuid zijn er verschillende locaties overwogen voor het plaatsen van nieuwe 
bankjes. Deze opties zijn echter afgewezen vanwege diverse veiligheids- en praktische 
overwegingen, en omdat er particuliere gronden zijn, zoals privé-tuinen en landbouwgrond. 
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Wij zien de antwoorden graag tegemoet. 
 
Namens fractie CDA Kaag en Braassem 
Anja de Rijk-de Jong 
  

 
 


